
Zápis z porady vedení konané dne 3. 4. 2017 

 

Přítomni: Šrubařová, Veselý, Bartošek, Novotná Buršíková, Malinka, Rebok, Kohoutková,  

Křenek, Dostál, Matyska, Vičar 

Omluveni: Regner 

1. Zprávy od ředitele a zástupce 

 V úterý 4. 4. proběhne porada rektora s děkany a řediteli ústavů, mezi hlavní témata 

jednání patří pravidla udělování tvůrčího volna, centrum podpory pedagogických 

kompetencí a rovněž informace k rozpočtu. Aktuální znění pravidel pro tvůrčí volno 

počítá s tím, že by tvůrčí volno bylo možné udělit i neakademickému pracovníkovi.  

 V pátek proběhlo jednání Rady pro IT MU: 

o Součástí byla prohlídka sálů a technologického zázemí; členové rady 

komentovali i viditelný kontrast mezi starými a novými sály.  

o Rada souhlasí s návrhem úprav CPS. ÚVT rozpracuje předkládaný návrh 

úprav, finanční nároky budou následně řešeny s paní kvestorkou. Ředitel 

poděkoval všem, kteří se podíleli na předkládaném materiálu, obzvláště 

Marcele Valentové.  

o Příští zasedání proběhne na 19. května, jedním z bodů programu bude diskuse 

ke koncepci elektronické pošty na MU. Podklady musí být připraveny do 

konce dubna, kontrola před Velikonocemi (Křenek, Malinka, Regner), do doby 

jednání rady je třeba mít alespoň předběžné právní stanovisko využitelnosti 

cloudového řešení v prostředí MU (Bartošek). Bartošek navrhl jako téma pro 

večerní diskusi na výjezdním zasedání, Vičar zapracuje do programu.  

 Veselý informoval o odpoledním zasedání ekonomické komise RMU, předpokládá se, 

že bude schválen rozpočet v upravené formě.  

o Tajemnice informovala, že byl odeslán dodatek rozpočtu ÚVT (navýšení IP) 

v souladu s pokyny z RMU.  

 

2. Reorganizace ústavu 

- Podklady pro reorganizaci dodali všichni divizní, otevřené otázky byly probrány a 

uzavřeny na místě. Ředitel se ještě vyžádal diskusi s DIS, proběhne v úterý 4. 5. Do 

konce týdne zašle tajemnice kompletní podklad včetně nového schématu ÚVT, které 

bude platit k 1. 5. 2017 (termín předpokládané účinnosti nového organizačního řádu 

ÚVT).  

- Globální informaci o reorganizaci sdělí ředitel na výjezdním zasedání; současně ale 

předpokládá, že do Velikonoc již každý zaměstnanec bude vědět, do jakého oddělení a 

divize přechází. 

- Ředitel doporučil vedoucím divizí ustavit permanentního zástupce, zejména tam, kde 

divize není členěna na oddělení nebo má „velká“ oddělení; nechal na divizních 

vedoucích, zda této možnosti využijí či nikoliv. 

- Případné projektové řízení (ustavení vedoucího) musí být podloženo písemným 

materiálem, který bude kromě jména navrženého vedoucího obsahovat alespoň délku 



projektu, měřitelné cíle resp. výstupy (jak hodnotit úspěch či neúspěch) a kapacitu 

(celková alokace úvazků). Zejména v případě mezidivizních projektů je potřeba 

rovněž specifikovat požadavky na další divize (jména či kompetence)..  

- Ekonomické oddělení projde s divizními potřebu nastavení nových zakázek (měla by 

být minimální).  

 

3. Roční hodnocení 

- Do konce dubna se předpokládá hodnocení zaměstnanců a nové nastavení 

výkonnostních příplatků. 

- Divizní do Velikonoc přednostně provedou hodnocení a na personální sdělí výsledek u 

osob, kde se předpokládá změna výkonnostního; především tam, kde má dojít ke 

snížení výkonnostního. 

- Ředitel stanovil, že nové výkonnostní příplatky budou přiznány na období od 1. 5. 

2017 do 30. 4. 2018; v závažných případech může dojít k mimořádnému hodnocení 

v říjnu 2017. 

 

4. Různé 

- Plán veřejných zakázek – nebyly zaslány žádné připomínky, nicméně specifikované 

zakázky zatím nejsou jak z hlediska věcného, tak personálního zajištění odsouhlaseny 

příslušnými vedoucími divizí. Potvrzení dodají do Velikonoc. 

- Stav optokabelové sítě – Rebok cca do týdne pošle kolegiu základní materiály, finální 

text zašle s dostatečným předstihem, aby 24. dubna mohla proběhnout diskuse. Zpráva 

bude následně předložena Radě pro IT MU k diskusi a případnému odsouhlasení 

investičního plánu obnovy optokabelové sítě.  

- Kohoutková informovala, že Ostravská univerzita projevila zájem o část INETu 

zaměřenou na cesťáky, příští pondělí prodiskutuje s kvestorkou. Problematický je 

požadavek OU na koupi této části (vyžaduje nacenění k prodeji). 

- Ředitel požádal členy kolegia, aby zkoušeli funkčnost Portálu a posílali připomínky, 

resp. hlásili jakékoliv nedostatky a chyby.  

- Bezpečnostní směrnice je stále u pror. Bulanta, ředitel jej bude kontaktovat.  

- Proběhl seminář MetaCentra a CERIT-SC, Křenek poděkoval hlavně Rebokovi a 

Křenkové. Od úterý bude probíhat Must week.  

- Vičar zašle všem pracovníkům ÚVT týden před výjezdním zasedáním finální program 

a rozpis ubytování.  

 

5. Informace z personalistiky 

- Od 1. 4. 2017 nastoupil na Oddělení vývoje software pan Pavel Vyskočil. 

 

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska  

      ředitel ÚVT MU  

 


